
 
Afdeling 15 

Referat fra beboermøde 5. september 2017 

 

 

 

Ad 

1. 

Formand, Lissy Fisker bød de fremmødte beboere og 

inviterede gæster velkommen. 

 

Valg af dirigent og referent 

Dirigent: Erling Sørensen, der konstaterede mødet rettidigt 

indkaldt. Ud af 289 lejemål, var 44 lejemål repræsenteret. 

Referent: Afdelingsbestyrelsen: Ansvarshavende, Torben 

Flyvholm / Lissy Fisker. 

 

Ad 2 Godkendelse af forretningsorden 

Godkendt uden bemærkninger. 

 

Ad 

3. 

Nedsættelse af stemmeudvalg 

Valgt blev: Inger Danielsen, Lissie Petersen; Mie Christiansen, 

Sonja Crohnager, og fra administrationen Steffen Espersen. 

  

Ad 

4. 

Fremlæggelse af afdelingsbestyrelsens beretning 

Formanden fremlagde beretning, som vedlægges dette referat. 

• Der blev atter en gang spurgt til den dårlige belysning på 

Frydenlunds Allé. Det er stadig kommunens ansvar. 

Træerne er beskåret, men det har ikke ændret 

belysningssituationen. Derefter blev spurgt, om man ikke – 

når man får kontakt til Århus Kommune, kunne foranledige, 

at fliserne blev omlagt, da de ligger meget ujævnt, og derfor 

farlige at gå på. – Dette blev taget til efterretning. 

• Der blev efterspurgt en bedre belysning på P-pladserne. 

Formanden oplyste, at pærerne i lamperne på P-pladserne, 

og stierne (de, der hører under Almenbo), vil løbende blive 

udskiftet, med henblik på bedre belysning. 

Beretningen blev derefter taget til efterretning. 



 

Ad 

5. 

Godkendelse af afdelingens budget 2018 og fremlæggelse af 

regnskab 2016. 

Direktør Steffen Espersen gennemgik budgettet. Afdelingens 

økonomi ser fornuftig ud, selv om vi er i gang med store 

renoveringer. 

Der var spørgelyst fra deltagerne, men spørgsmålene gik mest på 

service, f.s.v. angik omdeling af oplysningsmateriale i postkasser 

og oprydning på opslagstavler. 

Budgettet blev sat til afstemning og enstemmigt godkendt. 

Regnskabet blev taget til efterretning. 

 

Ad 

6. 

Indkomne forslag: 

1. Afstemning om godkendelse af fungerende 

vedligeholdelsesreglement. – Godkendt. 

2. Forslag fra Else Jean Jensen, Musvågevej 16. - Skriftlig 

trukket af forslagsstiller forinden mødet. Ingen i forsamlingen 

ønskede at genfremsætte forslaget. 

3. Forslag fra Else Jean Jensen, Musvågevej 16. - Skriftlig 

trukket af forslagsstiller forinden mødet. Ingen i forsamlingen 

ønskede at genfremsætte forslaget. 

4. Forslag fra Else Jean Jensen, Musvågevej 16. - Skriftlig 

trukket af forslagsstiller forinden mødet. Ingen i forsamlingen 

ønskede at genfremsætte forslaget. 

5. Forslag fra Lotte Ida S. Nielsen, Musvågevej 14, 4.th.  - 

Forslaget frafaldet. 

6. Forslag fra Knud Chr. Pedersen Frydenlunds Allé 57, st.th., 

Michal Ostrynski, Frydenlunds Allé 49, Ejno Kristensen, 

Musvågevej 16 og Bent Jensen, Musvågevej 8. - Forslaget 

frafaldet. 

7. Forslag fra Knud Chr. Pedersen Frydenlunds Allé 57, st.th., 

Michal Ostrynski, Frydenlunds Allé 49, Ejno Kristensen, 

Musvågevej 16 og Bent Jensen, Musvågevej 8. - Forslaget 

frafaldet. 

8. Forslag fra Knud Chr. Pedersen Frydenlunds Allé 57, st.th., 



Michal Ostrynski, Frydenlunds Allé 49, Ejno Kristensen, 

Musvågevej 16 og Bent Jensen, Musvågevej 8. - Forslaget 

frafaldet. 

9. Forslag fra Knud Chr. Pedersen Frydenlunds Allé 57, st.th., 

Michal Ostrynski, Frydenlunds Allé 49, Ejno Kristensen, 

Musvågevej 16 og Bent Jensen, Musvågevej 8. - Forslaget 

frafaldet. 

10. Forslag fra Knud Chr. Pedersen Frydenlunds Allé 57, st.th., 

Michal Ostrynski, Frydenlunds Allé 49, Ejno Kristensen, 

Musvågevej 16 og Bent Jensen, Musvågevej 8. - Forslaget 

frafaldet. 

11. Forslag fra Knud Chr. Pedersen Frydenlunds Allé 57, st.th., 

Michal Ostrynski, Frydenlunds Allé 49, Ejno Kristensen, 

Musvågevej 16 og Bent Jensen, Musvågevej 8. - Forslaget 

frafaldet. 

12. Forslag fra Knud Chr. Pedersen Frydenlunds Allé 57, st.th., 

Michal Ostrynski, Frydenlunds Allé 49, Ejno Kristensen, 

Musvågevej 16 og Bent Jensen, Musvågevej 8. - Forslaget 

frafaldet. 

 

AD 

7. 

Valg af formand for afdelingsbestyrelsen. 

Opstillet: Lissy Fisker, Steen Crohnager 

Afstemningens udfald: 

Steen Crohnager 42 stemmer 

Lissy Fisker 39 stemmer 

Der var 3 blanke stemmesedler, og 4 stemmesedler var ikke 

afleveret. 

Steen Crohnager blev valgt som bestyrelsesformand. 

 

Ad 

8. 

Valg af 2 medlemmer til bestyrelsen 

På valg var Kirsten Christensen og Silke Jacobsen. – Silke 

modtog ikke genvalg, hvorfor bestyrelsen anbefalede Allan 

Nissen. 

Forslag til bestyrelsen var herefter: Kirsten Christensen, som 

modtog genvalg, Allan Nissen, Lissy Fisker og Martin Nielsen. 



 

Afstemningen viste følgende: 

Allan Nissen 64 stemmer 

Kirsten Christensen 49 stemmer 

Martin Nielsen 30 stemmer 

Lissy Fisker 29 stemmer 

Der var 2 ugyldige stemmer. 

Allan Nissen og Kirsten Christensen blev valgt til bestyrelsen for 

2 år. 

 

Ad 

9. 

Valg af 2 suppleanter til afdelingsbestyrelsen 

Opstillet blev: 

Martin Nielsen og Yvonne Sørensen 

Afstemningen viste: 

Martin Nielsen 43 stemmer 

Yvonne Sørensen 36 stemmer 

Der var 5 blanke stemmer 

Begge blev valgt for 1 år. 

1. suppleant – Martin Nielsen 

2.  suppleant – Yvonne Sørensen. 

 

Ad 

10. 

Valg af medlemmer til Hobby- og Fritidsudvalget 

Lissie Petersen, Maria Hedemann, Allan Nissen, og Ejno 

Kristensen genopstillede, og blev genvalgt. Yderligere opstillede 

Bent Jensen og blev valgt.  

 

Ad 

11. 

Eventuelt 

Under dette punkt, blev fra flere beboere nævnt et ønske om 

renovering af legepladserne. 

Inger Danielsen takkede bestyrelsen, og Birgith Holm takkede 

direktøren. 

Den afgående formand. takkede for god ro og orden, og 

Dirigenten gjorde det samme. Der blev budt på mad og drikke til 

de tilmeldte beboere. 

 



 Referent 

Afdelingsbestyrelsen 

Ansvarshavende: Torben Flyvholm / Lissy Fisker    

 

 

               Godkendt af dirigenten: Dato: 10.09.17   

 

________________________ 

 

(Erling Sørensen) 

 


